
Statutární město Brno

Městská část Brno - Líšeň

určeno pro jednání Rady MČ Brno - Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 4/2021, ze dne 19. 4. 2021, konané pro ÚMČ Brno - Líšeň.

Forma uspořádání Komise: jednání v malé zasedací místnosti RMČ a také elektronické účasti vzdáleným přístupem 

Přítomni: Ing. Bohumír Myslín, Mgr. Petr Nečesánek, Miloslav Čada, Lubomír Polnický, Zdenka Procházková 

Nepřítomni: Jan Maíxner - omluven, Jakub Dvořák - omluven

Host: místostarosta JUDr. Marin Příborský, zástupce Městské Policie revír Brno-Východ Mgr. Kučerňák,

David Linger

Body jednání BK

1. Schválení znění zápisu zjednání BK č.3, konané dne 15.3.2021. Schválení členy BK bylo provedeno formou 
ústního vyjádření (hlasování: pro - 5, proti - 0, zdržel se - 0)

2. Předseda komise Ing. Bohumír Myslín obdržel od vedoucího MP Brno - východ, statistiku jednotlivých případů 
událostí v městské části Brno - Líšeň za měsíc březen 2021. Předseda komise tuto statistiku přednesl členům 
BK, kdy se členové Komise se mohli vyjadřovat k jednotlivým případům.

3. Místostarosta JUDr. Příborský informoval členy Komise o postupu realizace I. Etapy projektu kamerového 
systému Brno - Líšeň. Aktuálně byla řešena změna vedení páteřní optické sítě, který umožní více variabilit 
v rámci následného umístění bezpečnostních kamer. Předseda Komise bezpečnosti vyjádřil panu 
místostarostovi zájem na osobní účasti při případných změnách a kontrol již schválených bodů, míst k umístění 
bezpečnostních kamer.

4. Host při jednání Komise, pan Linger, se vyjádřil v rámci neuspokojivého stavu pořádku, obývání cizími osobami 
a záboru obecního pozemku při ulici Mifkova. Zástupce MP přislíbil kontrolu zjištění a sjednání nápravy.

5. Členy Komise bezpečnosti připomenuli řešení odtahu nepojízdných vozidel v rámci obce. Konkrétně bylo 
zmíněno vozidlo Avia, které stojí na ul. Kučerova při fotbalovém hřišti SK Líšeň 2019. Zástupce MP se k danému 
vyjádřil, že dané vozidlo již bylo prověřeno a ze strany je tato záležitost vyřízena. Nyní dle vyjádření MP ústy p. 
Kučerňáka, potřeba řešit odtah tohoto vozidla zástupcem Radnice městské části panem Kůsem.

6. V rámci téma odtahů nepojízdných vozidel členové Komise úspěšné odtažení dlouhodobě zaparkovaného 
vozidla Škoda Fabia na parkovací ploše při. ul. Sedláčkova.

7. Předseda Komise bezpečnosti na základě obdržené stížnosti občana, zmínil potřebu řešení parkování vozidel 
při ulici Molákova č.8 a přilehlé křižovatky, kde dochází k častým nepřehledným dopravním situacím v rámci 
přednosti vozidel, kdy stojící - čekající vozidla zasahují až do hlavní silnice při. ul. Podbělova a také jsou zde 
ohrožováni chodci, kteří se zde pohybují zejména z návštěv na Poliklinice Horníkova.

Následující jednání Komise bezpečnosti č. 4/2021 je stanoveno na den 17. 5. 2021 v 17,00 hod.

Zpracoval: Miloslav Čada
i f

místopředseda Komise bezpečnosti RMČ

Schválil:


